

《单词百科:github是什么意思?github怎么发音?github的解释和用法》

英语单词github是什么意思?github怎么读?github怎么发音?简答网为您整理了github的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



github的意思

1、社交编程及代码托管网站

github的双语例句

1、We're also working on some more features to help companies stay in sync when using Github.

我们还在开发一些特性来帮助公司在使用Github时可以停留在sync之上。

2、We're currently hosted on GitHub and regular contributors will be granted writing access to the repository as well.

我们目前托管在GitHub之上，普通贡献者可以对代码仓库进行写操作。

3、Github: Github houses thousands of Git repositories, including the personal dot files of many expert users.

Github：Github托管了数千个Git知识库，其中包括许多专家用户的个人点文件。

4、How about pushing our new changes to the GitHub server?

将我们的新更改推入到GitHub服务器怎么样？

5、An updated version of the source code can be found at github.

可在github处找到源代码的升级版。

6、Rip is a new package management system for Ruby from the GitHub guys.

Rip是一个GitHub团队开发的全新的Ruby包管理系统。

7、Both are open source and available from github.

它们都是开放源码的，可以从github获得它们。

8、Github has managed to keep much of the site live during the attack.

在此次攻击期间，Github成功地保持了网站大部分内容的运作。

9、Many developers and open source projects keep code under version control with Git and github.

许多开发人员和开放源码项目使用Git和github进行代码版本控制。

10、Neither does the code have to be Open Source or up on Github.

而且代码没必要开源放在Github上。

11、The Github social coding site provides the official source for the Twitter gem.

Github社交编码站点提供了Twitter gem官方源代码。

12、Many experts post their shell configurations on Github.

许多专家都将他们的shell配置张贴在Github上。

13、You can obtain an updated version of the code from GitHub (see Resources).

可从GitHub（见参考资料）获得升级版本的代码。

14、The source code of the project and its dependencies are hosted on GitHub.

该项目的源代码以及其依赖文件包托管在GitHub上。

15、You can read it in the pseudo source tree, online on Github (see Resources).

您可以在Github上的pseudo源代码树上看到它（见参考资料）。

16、Microsoft recently announced they had moved their IronRuby project to GitHub.

微软最近宣布，他们已经将IronRuby项目迁移到GitHub上。

17、The easiest way to get MochiWeb is to get the sources from GitHub.

获得MochiWeb的最便捷的方法就是从GitHub获得源代码。

18、Github was temporarily blocked in China in 2013.

2013年，Github网站在中国曾被临时封禁。

以上是简答网为您整理的github怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于github的

用法、github的释义、github的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/github>